
آرمان ملی: تیم های سرخابی پایتخت در حالی در صدر 
جدول به رقابت می پردازند که در خصوص انتقاد از عملکرد 
داوران نیز تمایل ندارند از حریف سنتی خود عقب بمانند. 

   اخراج سرپرست استقلال 
سرپرست استقلال گفت: به خدا خودم هم نمی دانم چرا 
از بازی اخراج شدم. نصرا... خواجه گیری درباره دلیل اخراج 
خود در بازی استقلال و مس رفسنجان، گفت: به خدا خودم 
هم نمی دانم چرا اخراج شدم. هر دو کارت را به واسطه کمک 
داور بازی دریافت کردم و خودم هم نمی دانم چرا اخراج 
شدم. وی افزود: بین دو نیمه وقتی کارت اول را گرفته بودم 
به کمک داور گفتم به خدا حرفی نزدم. یک کم وجدان 

داشته باشید که کارت دوم را هم گرفتم. 
   ادعای آبی ها و نظر کارشناسان 

باشگاه استقلال بامداد با انتشار ویدئویی مدعی شد 
کامل از خط دروازه مس  ضربه بازیکن این تیم به طور 
رفسنجان عبور کرده است. نظرات چهار کارشناس داوری 

در گفت وگو با تسنیم را در زیر می خوانید: 
 نادر جعفری: تمام توپ باید کامل از تمام خط رد شود، 
اما در این صحنه این اتفاق نیفتاده و تصمیم داوران درست 
بود. بازی با ژاپن در جام جهانی یادتان است؛ توپ فقط چند 
سانتی متر روی خط قرار داشت و آن اتفاقات افتاد. از مربیان 
استقلال خواهش می کنم بی جهت این التهاب را وارد جامعه 
نکنند. زاویه دوربینی که باشگاه استقلال هم منتشر کرده 

عمود بر تیر دروازه نیست و توپ اصلاً از خط رد نشده بود. 
 علیرضا یزدانی: توپ اصلاً گل نشد. توپ، محیطی 
بین 68 تا 71 سانت دارد و ممکن است جایی که توپ زمین 
را لمس کرده از خط رده شده باشد، اما محیط توپ روی 
گر یک صدم توپ خط را لمس کند، گل  خط قرار دارد. حتی ا
نشده است. با وجود اینکه دوربین روی خط دروازه نبود، اما 
بازهم با چشم غیرمسلح قابل تشخیص بود که توپ از خط 
رد نشده است. در تصویری هم که باشگاه استقلال منتشر 
کرده بود، دوربین روی خط قرار نداشت و نمی توان بر اساس 

آن قضاوت کرد. 
چیزی  تلویزیونی  تصاویر  در  ابتدا  ودنیل:  ر نوذر   
مشخص نبود، اما بعد از اینکه یک صحنه از پشت دروازه 
بیرون آمد نشان می داد توپ به هیچ عنوان از خط رد نشده 
است. مدافع دقیقاً در لب خط به توپ ضربه می زند و به هیچ 

عنوان توپ از خط رد نشده است. 

 سیدمهدی سیدعلی: چیزی که زاویه دوربین ها و 
ویدئوهای منتشر شده نشان می دهد، تمام توپ از تمام 
خط رد نشده است. با توجه به زاویه دوربین، باید حتماً 
VAR وجود داشته باشد تا بتوان نظر قطعی داد، اما با این 
شرایط و تصاویری که وجود دارد، من هم نظر کمک داور را 

تأیید می کنم. 
   ادعای مس

باشگاه مس رفسنجان کمتر از 24 ساعت پس از بازی 
خود مقابل استقلال، با انتشار فیلمی از یک صحنه در دقیقه 
74 مسابقه در محوطه جریمه استقلال، مدعی شده که بیژن 
حیدری باید یک ضربه پنالتی به سود مس اعلام می کرده 
است. باشگاه مس رفسنجان در توضیح فیلمی که منتشر 
کرده، نوشته است: مثل همیشه به تصمیمات داوری احترام 
می گذاریم، اما این صحنه واضح به نظر شما پنالتی نبود؟ 
در این صحنه روزبه چشمی با تکل بلند روی پای سجاد 
شهباززاده باعث به زمین خوردن مهاجم مس رفسنجان 

می شود و توپ را برمی دارد. 
   اخراج سرمربی 

اوسمار لوس ویرا پس از پیروزی یک بر صفر پرسپولیس 
مقابل گل گهر درباره اخراجش از کنار زمین اظهار داشت: 
من هم می خواستم دلیل اخراجم را بدانم! من یکی دو قدم 
وارد زمین شدم و آنهم بعد از اینکه کادر پزشکی تیم گل گهر 
وارد زمین شد. من دیدم در خیلی از بازی ها مربیان ایرانی 
خیلی بیشتر از من وارد زمین شدند و با داور بحث کردند، اما 
رفتار داوران با آنها مثل امروز نبود. امیدوارم این یک عادت 
نشود، چون من همیشه به داوران احترام گذاشتم. وی در 
مورد کاهش اختلاف امتیاز پرسپولیس با استقلال در صدر 

جدول گفت: ما فقط به بازی های خودمان فکر می کنیم. 
   شکایت پرسپولیس

سایت رسمی باشگاه پرسپولیس نوشت: »سرخپوشان 
ایران این هفته هم با اشتباهات تاثیرگذار داوری روبه رو 
شدند. این اشتباهات می توانست نتیجه بازی را تغییر دهد، 
اما تلاش بازیکنان و درایت فنی مربیان مانع از این امر شد 
ولی این دلیل نمی شود که نگرانی خود را در ارتباط با این 
روند ادامه دار اعلام نکنیم و به اشتباهات موعود بنیادی فر 
اعتراض نداشته باشیم. این موارد و  شکایت از داور بازی در 
نامه ای رسمی به فدراسیون و سازمان لیگ فوتبال اعلام 
خواهد شد. پرسپولیس این هفته ها در تلاش است اثر 

همین اشتباهات بر جدول رقابت ها را جبران کند ولی با 
ادامه این وضعیت نگرانی ما بیش از پیش شده است. در 
این بازی هم به گواه کارشناسان داوری، یک ضربه پنالتی به 
سود پرسپولیس نادیده گرفته شد. همچنین اخراج سرمربی 
تیم منصفانه نبود و در صحنه دیگری باید بازیکن تیم مقابل 
با کارت قرمز روبه رو می شد. با توجه به رقابت سنگین در 
لیگ، هر یک از این اشتباهات به تنهایی قدرت تغییر نتیجه 
مسابقه را دارند. در پایان نیم فصل نخست رقابت ها با جمع 
بندی اثر اشتباهات داوری روی نتایج از سوی کارشناسان 
بی طرف به اثبات رسید بر خلاف القائات عوامل بعضی 
تیم ها، پرسپولیس، بیش از همه دچار ضرر و خسران شد.« 

   نظر ناظر بازی 
ادیان ناظر داوری دیدار تیم های گل گهر  سعید علی نژ
سیرجان و پرسپولیس درباره قضاوت موعود بنیادی فر 
کنار زمین  در این مسابقه و دلیل اخراج اوسمار ویرا از 
به خبرنگار ورزشی تسنیم گفت: سرمربی پرسپولیس در 
صحنه اخراج وارد زمین شد و به تصمیم داور اعتراض کرد. 
داور چهارم این موضوع را به بنیادی فر اطلاع داد و طبق 
قانون او اخراج شد. اوسمار وارد زمین شد و اعتراض کرد و 
گر بیرون زمین اعتراض می کرد شاید تصمیم دیگری گرفته  ا
می شد. وی درباره اینکه پرسپولیسی ها معتقدند اوسمار 
برای اطلاع دادن مصدومیت بازیکن گل گهر وارد زمین شده 
است نه اعتراض، اظهار داشت: اصلاً این موضوع وظیفه 
او نیست و اجازه ندارد وارد زمین شود. توپ هم دست 
بازیکنان گل گهر بود و آنها خودشان باید توپ را به بیرون 
می زدند و سرمربی اجازه ورود به زمین را نداشت. ناظر 
داوری دیدار گل گهر - پرسپولیس درباره صحنه مشکوک 
به پنالتی روی امید عالیشاه عنوان کرد: با توجه به اینکه 
ناظر بازی هستم نمی خواهم درباره صحنه ها نظر بدهم اما 
خ داده بیرون محوطه  گر خطایی هم ر به طور کلی بگویم ا
جریمه بوده است. لحظه برخورد را فیکس کردم و به نظر 
می آید در لحظه برخورد بازیکن پرسپولیس چند قدم پشت 
محوطه جریمه است. »امید عالیشاه کاپیتان پرسپولیس 
بعد از بازی در اظهار نظری اعلام کرد موعود بنیادی فر با 
لحن بدی با بازیکنان صحبت کرده است.« علی نژادیان در 
پاسخ به موضوع گفت: در جایگاه حضور داشتم و از آنجا 
چنین چیزی ندیدم. با توجه به شخصیت بنیادی فر چنین 

چیزی بعید است. 

11ورزش سال پنجم
شماره   1802

سه شنبه 
1403 .01 .21
29    رمضان     1445/    09     آوریل     2024

a r m a n m e l i . i r

اتحاد سرخابی ها علیه داوران؟!اتحاد سرخابی ها علیه داوران؟!

قلی زاده زیر تیغ جراحان  
علی قلی زاده باید دوباره پایش را به تیغ 
جراحان بسپارد. تیم فوتبال لخ پوزنان با برتری 
مقابل پوگون شچین در کورس قهرمانی لیگ 
لهستان باقی ماند با این حال خبر بد برای 
که علی قلی زاده، بازیکن  این تیم این است 
ک،  روما ماریوش  شد.  مصدوم  ایرانی اش، 
سرمربی لخ پوزنان، اذعان کرد که این بازیکن 
ایرانی دوباره به شدت آسیب دیده است و باید 
جراحی شود. به گزارش سایت meczyki، بازیکن 
28ساله ایرانی در انتقالی پرهزینه از شارلوای 
بلژیک به پوزنان آمد و مدتی طول کشید تا بتواند 
در ترکیب تیمش به میدان برود. قلی زاده بعد 
از بازگشتش به فوتبال، در سیزده بازی در تمام 
رقابت ها برای تیمش به میدان رفت ولی حتی 
یک گل یا پاس گل هم ثبت نکرد و حالا دوباره 
مصدوم شده است. لخ پوزنان مبلغی بالغ بر 1. 8 
میلیون یورو برای بازیکن تیم ملی پرداخت کرد 
اما به نظر می رسد که این بازیکن 28ساله به دلیل 
مصدومیت دیگر در این فصل به میدان نخواهد 

رفت و فصل برایش تمام شده است. 

ویژه

گفتوگو

و  استقلال  سابق  بازیکن  کبرپور  ا علیرضا 
گردان  کارشناس فوتبال در مورد عملکرد شا

نکونام در رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
مس  و  ل  استقلا تساوی  مورد  در   

رفسنجان چه نظری دارید؟
برابر مس  که استقلال  نتیجه مساوی  با   
رفسنجان کسب کرد 2 امتیاز بازی را از دست داد 
و کار را برای خودش سخت کرد. استقلال برای 
ماندن در کورس قهرمانی و حفظ صدرنشینی 
نباید به راحتی امتیاز از دست بدهد و فضا را 
برای حریفان خود جهت قرار گرفتن در صدر 

جدول فراهم کند. 
 ارزیابی شما از عملکرد بازیکنان مس 

رفسنجان چیست؟
مس رفسنجان با آمدن نویدکیا متحول شده 
و بازیکنان خوبی هم دارد. این تیم برابر استقلال 
با انگیزه بسیار بالایی بازی کرد و هدفش توقف 

استقلال بود که به هدف خود رسید. 
کتور است!   دیدار بعدی استقلال مقابل ترا
کتور سخت  کار استقلال برای بازی بعد برابر ترا
کتور یکی از بهترین های تیم های لیگ  شد. ترا
است و با مربی با دانش و بازیکنان خارجی خوبی 
که دارد برای قهرمانی در لیگ می جنگد و امتیاز 
گرفتن برابر چنین تیمی به راحتی امکانپذیر 
گر استقلال در این بازی نیز  نیست، بنابراین ا
امتیاز از دست بدهد از کورس قهرمانی عقب 
می افتد و شرایط برای این تیم سخت خواهد شد. 
در حال حاضر که لیگ به جای حساس رسیده 
هر بازی آن برای استقلال مانند جام حذفی 
گر ببازد  گر ببرد صعود می کند و ا می ماند که ا
قهرمانی را از دست می دهد. استقلال بعد از این 
باید بازی ها را به شکلی پیش ببرد که جلوی هیچ 
کدام از حریفانش ۳ امتیاز را از دست ندهد. البته 
کتور نیز تیمی نیست که به راحتی به استقلال  ترا
امتیاز بدهد و قطعا استقلال سخت ترین بازی 

کتور خواهد داشت. خود را برابر ترا

 : کبرپور ا
کار استقلال برای بازی 
کتور سخت شد برابر ترا

 بذری: بالاخره حقم را 
 از کشتی می گیرم

کشتی  کیلوگرم   ۹7 وزن  مدعی  تسنیم: 
دومین  پا،  مچ  مصدومیت  که  می گوید  آزاد 
بدبیاری اش در چند ماه اخیر بوده اما سرانجام 
حقش را خواهد گرفت. احمد بذری درخصوص 
آسیب دیدگی اش در تعطیلات نوروزی اظهار 
داشت: چندی پیش در تمرینی که در قلعه پایان 
انجام می دادم پایم پیچ خورد. مچ پایم به شدت 
آسیب دید و سال جدید برایم اینگونه شروع شد. 
MRI گرفتم و دکتر گفت باید گچ بگیری و بین 
20 روز تا یک ماه در گچ باشد. بعد از آن هم باید 
تازه فیزیوتراپی را شروع کنم. بذری درخصوص 
اینکه به این شکل حضور در جام تختی را از 
دست داده است، تصریح کرد: جام تختی اواخر 
اردیبهشت برگزار می شود و با این حساب بعید 
می دانم قادر به شرکت در این رقابت ها باشم، 
البته که فدراسیون هم چیزی در خصوص توزیع 
سهمیه های این رقابت ها اعلام نکرده و باتوجه 
به اینکه نتوانستم در مسابقات کشوری کشتی 
بگیرم، نمی دانم به من هم سهمیه حضور در 
جام تختی داده می شد یا نه، اما این رقابت ها 
نزدیک ترین رقابتی است که آن را از دست داده ام. 

  حمایت دبیر از تانک روس 
لوویچ  در نامه به لا

گهانی کمیته بین المللی  ایسنا: در پی تصمیم نا
المپیک در خصوص عدم صدور مجوز برای 
عبدالرشید سعدا... یف قهرمان چندین دوره 
کشتی آزاد المپیک و جهان از روسیه، علیرضا دبیر 
در نامه ای به رئیس اتحادیه جهانی کشتی، اظهار 
ناراحتی کرد. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
کشتی، دبیر در نامه خطاب به نناد لالوویچ رئیس 
اتحادیه جهانی کشتی نوشت: بر این باور هستیم 
که تصمیم کمیته  بین المللی المپیک در مورد 
سعدا... یف، قطعا دخالت دادن سیاست در 
ورزش محسوب می شود و هیچ دلیل منطقی برای 
که ورزشکاران  این محرومیت وجود ندارد، چرا
نیز درست به مانند همه مردم این حق طبیعی را 

دارند که از کشور و مردم خود حمایت کنند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: یک روزنامه چاپ کشور کویت از دلیل دیگری برای 
جدایی نابهنگام سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران از کویت 
رونمایی کرد. محمد ناظم الشریعه روز یکشنبه در گفت وگو با 
کرات بی نتیجه خود با فدراسیون فوتبال کویت برای  تسنیم از مذا
تمدید قرارداد خبر داد و گفت که به فعالیتش در تیم ملی فوتسال 
این کشور پایان داده است. با وجود این اظهارنظر، روزنامه »الانباء« 
کویت مدعی شد که ناظم الشریعه به دلیل نتایج ضعیف تیم ملی 
فوتسال کویت از این سمت برکنار شده است. در بخشی از گزارش 
این رسانه آمده است: برکناری این مربی ایرانی به دنبال شکست 
4 بر 2 مقابل میانمار در اردوی بانکوک بود. کویت پیش از این با 
نتایج 6 بر 4 و 4 بر یک مقابل عربستان هم شکست خورده بود و 
حالا داوید مارینِ اسپانیایی هدایت این تیم را به عهده می گیرد. 
تیم ملی کویت در گروه D جام ملت های آسیا با تیم های ایران، 
افغانستان و بحرین هم گروه است و روز سوم اردیبهشت مقابل 

تیم ملی کشورمان صف آرایی می کند. 
ایسنا: تیم ملی فوتسال ایران به رده ششم رنکینگ فیفا صعود 
کرد. مطابق جدیدترین آمار سایت رنکینگ فوتسال جهان 
تیم ملی ایران یک پله صعود کرده و به رتبه ششم جهان رسیده 
است. تغییر در رنکینگ ایران پس از آن صورت می گیرد که تیم ملی 
قزاقستان مقابل ازبکستان در دیداری دوستانه متوقف شد و به 
گردان وحید  رتبه هفتم سقوط کرد تا ایران یک پله صعود کند. شا
شمسایی در نخستین نبردنشان در جام ملت های آسیا 2024، ۳0 

فروردین ماه مقابل تیم ملی افغانستان بازی خواهند کرد. 

بیــنالمــلل
    از عملکرد ماسیمیلیانو آلگری در یوونتوس انتقاد کرد. او 
همچنین مورینیو را تمام شده و لیائو را بازیکنی معمولی دانست. 
اینتر در این فصل بسیار قوی تر از یوونتوس ظاهر شد. در واقع 
کند و با  گی رقابت  یووه نتوانست با تیم خوب سیمونه اینزا
توجه به اینکه آلگری سه سال است جامی نبرده دوران سختی 
را در تورین سپری می کند و خبرهایی درباره رفتنش از این تیم 
شنیده می شود. آنتونیو کاسانو با اشاره به دوران حضور آلگری 
در یوونتوس گفت: او باید فصل گذشته می رفت. یووه 17 بازیکن 
سطح اول دارد و 160 میلیون یورو برای خرید بازیکنان جدید خرج 
کرده است، اما آنها بی نظم بازی می کنند و حتی نمی توانند سه 
پاس درست پشت سر هم بدهند. اینکه آلگری گفته یووه باید در 
جمع چهار تیم پایانی قرار گیرد، شوخی است. به بولونیا نگاه کنید! 
این تیم عالی بازی می کند و تنها حدود یک و نیم میلیون یورو خرج 
کرده است. مهاجم سابق تیم ملی ایتالیا در ادامه به انتقاد از ژوزه 
مورینیو نیز پرداخت و گفت: مورینیو در دنیای فوتبال تمام شده 
است. او دیگر توانایی مربیگری ندارد و همچنان همان کارهای 10 
سال پیش را انجام می دهد. او نمی خواست به پاردس بازی دهد 
و بووه را به پلگرینی ترجیح می داد. دروسی به بازیکنان رم این باور 
را داد که چقدر خوب اند. او کار خارق العاده ای انجام می دهد. او 
در بخش بعدی صحبت هایش به رافائل لیائو، وینگر میلان، نیز 
اشاره کرد و افزود: لیائو فکر می کند نابغه است ولی من اصلا این 
نظر را ندارم. من فقط او را بازیکن خوبی می دانم و نظرم در این 
مورد تغییر نکرده است. او برای پنج ماه و نیم در لیگ ضعیفی 
مثل سری آ گلزنی نکرد و نمی توان به همین خاطر او را بازیکنی 

نابغه دانست. رشفورد فصل قبل بیش از 2۵ گل 
کوارتسخلیا قهرمانی  به ثمر رساند خویچا 

فوق العاده ای با ناپولی کسب کرد. فودن یک 
سال از لیائو جوان تر است و امسال 21 گل زده 
و 10 پاس گل داده است. مشکل این است 

که او فکر می کند پدیده است و افراد 
زیادی به او اعتقاد دارند. 

لیائو بازیکن خوبی است 
و قدرت بدنی بالایی 

دارد. همین. ما در 
مورد یک بازیکن 
صحبت  معمولی 
می کنیم که قدرت 
بدنی زیادی دارد. 

وضعیت مبهم آینده جهانبخش 

: بودن موسوی در تیم ملی والیبال نقطه قوت است  میرزاجانپور

 6 پرگل  برتری  در  جهانبخش  علیرضا 
هفته  در  کس  ا آژ مقابل  فاینورد  صفر  بر 
بیست ونهم لیگ دسته اول فوتبال هلند 
گذاشتن  پشت سر  با  اردویژه،  به  موسوم 

مصدومیتش به ترکیب این تیم بازگشت و 
در دقیقه 7۵ هم به جای یانکوبا مینته به 
بازی آمد. او سه دقیقه پس از ورودش به 
میدان موفق به گلزنی نیز شد، اما داور آن 
را به خاطر در آفساید بودن هم تیمی اش 

مردود اعلام کرد. کاپیتان تیم ملی فوتبال 
بازی   صدمین  یکشنبه  روز  ایرآنکه 

فاینورد  پیراهن  با  را  رسمی اش 
انجام داد، پس از دیدار مقابل 
کس درباره احساسش در این  آژا
افتخار  »خیلی  گفت:  خصوص 
می کنم که صدمین بازی ام را برای 
انجام  فوق العاده  باشگاه  این 
دادم. چه لحظه شگفت انگیزی 
و چه دیدار شگفت انگیزی. خیلی 

سخت است احساسم را بیان کنم که چقدر 
خوشحالم و اینکه صدمین بازی ام را برای 
فاینورد انجام دادم.« امیر هاشمی مقدم مدیر 
برنامه های علیرضا جهانبخش 
فاینورد  پرگل  پیروزی  که 
کس را از نزدیک  مقابل آژا
تماشا  کایپ  ورزشگاه  در 
کرد، در گفت وگو با تسنیم، 
گفت: فاینورد بازی خیلی 
خوبی را از خود به نمایش 

به  مصدومیتش  که  هم  علیرضا  گذاشت. 
تازگی رفع شده بود، در این دیدار فرصت 
بازی پیدا کرد و عملکرد خوبی را هم از خود 
به نمایش گذاشت. باشگاه فاینورد هفته 
که با انتشار بیانیه ای به طور  پیش بود 
ساله  یک  تمدید  بند  کرد  اعلام  رسمی 
قرارداد علیرضا جهانبخش و چند بازیکن 
کید  دیگر خود را فعال نخواهد کرد، اما تأ
کرد فسخ رسمی قرارداد یا خودداری از 
فعال کردن بند تمدید قرارداد همیشه به 
معنای پایان همکاری نیست و این باشگاه 
ممکن است برای عقد قرارداد جدیدی 
با این دست بازیکنان برای فصل آینده، 
کره شود. بازیکن سابق تیم ملی  وارد مذا
فوتبال کشورمان و مربی و مدرس فوتبال در 
کشور هلند همچنین درباره آینده حرفه ای 
کره ای با  کاپیتان تیم ملی و اینکه آیا آنها مذا
فاینورد برای عقد قرارداد جدید داشته اند، 
اظهار داشت: ما ظرف دو یا سه هفته آینده 

با باشگاه فاینورد جلسه ای خواهیم داشت 
و انجام این کار طبیعی است، چون علیرضا 
که بین هواداران  یکی از بازیکنانی است 
فاینورد و در داخل باشگاه خیلی محبوب 
است و هم تیمی هایش هم احترام زیادی 
برای او قائل هستند. وی افزود: جهانبخش 
داخل و بیرون از زمین برای فاینورد مهم 
بوده و در کنار آن کیفیت بالای فنی اش، 
لحظات و تأثیرات مثبت زیادی در این سه 
سال در نتایج تیم فاینورد داشته است. 
در این خصوص باید اول با باشگاه فاینورد 
به  نسبت  باشگاه هایی  کنیم.  صحبت 
جذب علیرضا علاقه نشان داده اند، اما 
کنون زمان صحبت در این مورد نیست.  ا
که قرارداد فعلی اش  علیرضا جهانبخش 
پایان فصل جاری  فاینورد در  باشگاه  با 
کنون در 100 بازی برای  منقضی می شود، تا
این تیم به میدان رفته و آمار 17 گل زده و 1۵ 

پاس گل را از خود بر جای گذاشته است. 

مجتبی میرزاجانپور دریافت کننده قدرتی تیم فولاد 
سیرجان ایرانیان در مورد قهرمانی در لیگ برتر گفت: 
فینال سخت، نفس گیر و جنگنده ای داشتیم. جذابیت 
بازی آنقدر زیاد بود که در هر امتیاز مربیان و بازیکنان 

استرس داشتند. 
   قهرمانی لیگ 

سی و هفتمین دوره لیگ برتر والیبال مردان با 
قهرمانی فولاد سیرجان ایرانیان به پایان رسید. این 
تیم توانست در دو فینال لیگ برتر شهداب یزد را 
شکست بدهد و جام قهرمانی را بالای سر ببرد. مجتبی 
میرزاجانپور در مورد قهرمانی در لیگ برتر والیبال گفت: 
سال پرفشاری بود و شرایط سختی داشتیم چون همه 
تیم ها سعی می کردند مقابل ما خودی نشان دهند. 
هر بازی برای ما حکم فینال داشت، مخصوصا در 
پلی آف که بازی ها فشرده شد. او در مورد دیدار فینال 
مقابل شهداب بیان کرد: فینال سخت، نفس گیر و 
جنگنده ای داشتیم. شرایط خوبی برای تیم ها بود و 
مردم بازی قشنگی دیدند. جذابیت بازی آنقدر زیاد 

بود که در هر امتیاز مربیان و بازیکنان تیم ها استرس 
گرپسند دیدیم. خدا را  داشتند. واقعا یک والیبال تماشا
شکر هر دو بازی را برنده شدیم و دل هواداران سیرجان 

را خوشحال کردیم. 
   استرس 

دریافت کننده قدرتی فولاد در مورد هیجان زیاد خود 
بیرون از زمین گفت: به خاطر استرس نیست. والیبال 
ورزش گروهی است و باید وقتی بیرون زمین هستی 
به تیم خودت و بازیکنان داخل زمین روحیه بدهی. 
بچه ها انرژی ما را می گیرند و بهتر می جنگند. دیدید که 
هرکس از بیرون به زمین رفت خوب کار کرد. سعی کردم 
کارهایی بکنم که به تیم کمک کنم. از بیرون خوشحالی 
می کردم و انرژی خودم را به هم تیمی هایم می رساندم. 

   تیم ملی 
او در مورد آغاز اردوهای ملی و انتخاب پائز به 
عنوان سرمربی تیم ملی والیبال گفت: آقای پائز را 
نمی شناسم، اما برای کادر فنی جدید تیم ملی و رئیس 
جدید فدراسیون آرزوی موفقیت دارم. امیدوارم تیمی 

که مقابل تیم های اروپایی خوب  تشکیل بدهند 
ظاهر شود و نتیجه خوبی بگیرد. میرزاجانپور در مورد 

احتمال بازگشت بازیکنان باتجربه به تیم ملی و دعوت 
مجددش به اردوهای ملی بیان کرد: تا این لحظه که 
گر  کسی در مورد تیم ملی به من زنگ نزده است، اما ا

کسی تماس بگیرد وقت می خواهم تا فکر کنم چون 
باید شرایط زندگی ام را هم در نظر بگیرم. 

   المپیک پاریس 
او در مورد شانس تیم ملی برای صعود به المپیک 
کار ما خیلی سخت است. امتیازات  پاریس گفت: 
زیادی از دست داده ایم اما فکر می کنم بچه ها خوب 
ظاهر شوند. امیدوارم بازی تدارکاتی خوبی داشته 
باشند و استارت کار را در لیگ ملت ها خوب بزنند. 
میرزاجانپور در مورد اینکه شنیده شده شاید محمد 
موسوی دیگر به تیم ملی نیاید، گفت: موسوی مهره 
خیلی ارزشمندی است. کاپیتان تیم ملی بوده و در 
تیم ملی هم خوب ظاهر شده است. قطعا بودنش 

در تیم نقطه قوت است. 

استقلال به ترکیب آرمانی رسیده است 

هفته  در  رفسنجان  مس  مقابل  استقلال  فوتبال  تیم 
بیست ودوم لیگ برتر به تساوی رسید. استقلال با اینکه 2 امتیاز 
بازی مقابل مس رفسنجان را از دست داد، اما در این دیدار نشان 
داد که به یک ترکیب ایده آل و آرمانی رسیده و فرمول قهرمانی 
را تقریباً به دست آورده است. چون در دیدار با مس رفسنجان 
چینش بازیکنان خوب بود و آوردن ماشاریپوف در آن پست و 
استفاده از او خیلی به استقلال کمک کرد. استقلال مالکیت توپ و 
طراحی حمله داشت که در بازی های قبلی اینطور حمله نمی کرد. 
کی را روی دروازه مس رفسنجان به وجود آورد و  تیم حملات خطرنا
این تغییر در استقلال بسیار مشهود بود. استقلال باید از آن ترس 
دست بردارد و با شجاعت برای گرفتن تمام امتیازات بازی های 
باقیمانده به مصاف حریفانش برود. استقلال بهتر از چند هفته 
گر برخی از اوقات مسابقه را کنار  قبل خودش فوتبال بازی کرد و ا
بگذاریم، حملات بسیار خوبی را روی دروازه مس رفسنجان انجام 
داد. یکی از راه های رسیدن به گل، شوت زدن است که در تیم 
استقلال زیاد شاهد آن نبودیم، اما مهرداد محمدی و ابوالفضل 
جلالی شوت های خوبی به سمت دروازه مس رفسنجان زدند. 
با اینکه پرسپولیس توانست گل گهر را شکست بدهد و اختلاف 
امتیازش با استقلال به یک امتیاز رسید، اما قطعاً زود است که 
بخواهیم تیمی را قهرمان لیگ برتر قلمداد کنیم، چون استقلال 
و پرسپولیس بازی های سختی دارند و به طور حتم در بازی های 
باقی مانده هر دو تیم امتیازاتی را از دست خواهند داد. درباره 
مصدومیت مهدی مهدی پور باید بگویم خیلی حیف شد، اما 
مصدومیت ها جزیی از فوتبال است و برای بازیکنان بزرگ هم این 
آسیب دیدگی ها پیش می آید. به عنوان پیشکسوت از او تشکر 
می کنم، چون بازیکن بسیار زحمتکش و دوست داشتنی است و 
امیدوارم زودتر به میدان برگردد. در پست او بازیکنان خوب دیگری 
نظیر زبیر نیک نفس، آرش رضاوند و ماشاریپوف حاضر هستند و 

امیدوارم بتوانند جای مهدی پور را پر کنند. 

صادقورمزیار
کارشناسفوتبال


